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 ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΤΑΚΤΙΚΟΥ ΔΣ ΤΗΣ ΤΡΙΤΗΣ 10 ΜΑΗ 2022  

 

1o ΘΕΜΑ: Εξετάσεις τύπου PISA στο Δημοτικό Σχολείο 

Έγινε ενημέρωση από την Πρόεδρο και μέλη του ΔΣ για τα παρακάτω:  

Οι εξετάσεις θα γίνουν την Τετάρτη 18 Μάη. Τα θέματα είναι πανελλαδικά ίδια από Τράπεζα 

Θεμάτων. Η ΔΟΕ έχει βγάλει τρίωρη στάση εργασίας για να καλυφθούν οι εκπαιδευτικοί να μη 

συμμετέχουν. Υπάρχει η πρακτική δυσκολία ότι μπορεί ο διευθυντής/τρια να ορίσει επιτηρητές 

άλλους εκπαιδευτικούς και να γίνουν κανονικά οι εξετάσεις. Επομένως πρέπει να επικεντρωθούμε 

και στον Σύλλογο Γονέων, να δηλώσει την αντίθεσή του και αν είναι δυνατόν να πάρει απόφαση 

αποχής για τα παιδιά της Έκτης. Είμαστε σε αναμονή σχετικής απόφασης από την Ένωση Γονέων.  

Μετά από συζήτηση αποφασίστηκαν ομόφωνα τα παρακάτω: 

-Το ΔΣ να ενημερώσει τον Σύλλογο Διδασκόντων του 12ου Δημοτικού. 

-Να σταλεί το γράμμα με στους γονείς και να αναρτηθεί έξω από το 12ο Δημοτικό.  

-Να γίνει μοίρασμα έξω από το σχολείο της ανακοίνωσης και του γράμματος, τουλάχιστον στις 18/5 

(8 παρά 10 έως 8.20) όπου με τη στάση εργασίας μπορεί να φτιαχτεί ένα μεγαλύτερο συνεργείο (και 

αν είναι δυνατόν και στις 16/5) 

-Να γίνει συνάντηση με τον Σύλλογο Γονέων του 12ου Δημοτικού 

-Να κηρύξει ο Σύλλογός μας εάν χρειαστεί τρίωρη συμπληρωματική στάση εργασίας, ώστε να μπορεί 

να χρησιμοποιηθεί ανάλογα με τις ώρες διεξαγωγής του διαγωνισμού.  

 

2ο ΘΕΜΑ: Γενική Συνέλευση και εκλογές αντιπροσώπων  

Με δεδομένο ότι δεν υπάρχει καμιά πιθανότητα άδειας και ότι η ΔΟΕ έδωσε περιθώριο να 

διεξαχθούν οι εκλογές μέχρι τις 20 Ιουνίου, αποφασίστηκε ότι η Γενική Συνέλευση και οι εκλογές 

αντιπροσώπων για το 91ο Συνέδριο της ΔΟΕ θα γίνουν την Πέμπτη 16 Ιουνίου. Επίσης, 



αποφασίστηκε ότι οι εκλογές θα γίνουν δια ζώσης σύμφωνα με το καταστατικό του Συλλόγου και της 

ΔΟΕ. Θα εκδοθούν εγκαίρως οι σχετικές ανακοινώσεις.  

Η κατάθεση των ψηφοδελτίων θα γίνει στο 2ο Δημοτικό (μέχρι) την Παρασκευή 10 Ιουνίου και ώρα 

2.00 μμ. Υπενθυμίζεται ότι στα ψηφοδέλτια που θα κατατεθούν είναι απαραίτητη η υπογραφή όλων 

των υποψηφίων δίπλα από το όνομά τους.   

3o ΘΕΜΑ: Ενημέρωση από την επιτροπή για το κτιριακό 

Η συνεδρίαση έγινε στις 20 Απριλίου με παρόντες/παρούσες τον Π.  Συρίγο,  Γ. Κουτελάκη 

(Ποιότητα Ζωής), Γ.  Οικονόμου (Ανατροπή στην Πόλη) , Γ. Σχοινοχωρίτης (;;) Λαϊκή Συσπείρωση,  

Ζέττα Μελαμπιανάκη (Μια Πόλη Ανάποδα), Μαντζαβράκου Ανθή (Στροφή) , Τάνια Μπεχλιβανίδη  ( 

Ένωση Γονέων), Καραμπά Σοφία (Σύλλογος Εκπαιδευτικών ΠΕ ).    

Από αυτή τη συνεδρίαση μάθαμε από τον Π. Συρίγο τα εξής: Θα αναζητηθούν χώροι για ενοικίαση 

σταθερών δομών. Το επόμενο διάστημα θα βγει μια πρόσκληση ενδιαφέροντος. Οι προδιαγραφές είναι 

αυστηρές, και είναι σύμφωνα με τον ΟΣΚ. Οι αίθουσες να είναι 1,5 τμ ανά παιδί και ο αύλειος χώρος 

3τμ ανά παιδί. Αυτές είναι οι προδιαγραφές με βάση τις οποίες θα γίνει η πρόσκληση ενδιαφέροντος 

για μίσθωση χώρου. Θα βγει το Μάιο. Ο Γ. Κουτελάκης κατέθεσε μια σειρά από προτάσεις για 

αγορά/ενοικίαση/οικοδόμηση και όλοι ζήτησαν να γίνει μια συνεδρίαση μαζί με την τεχνική υπηρεσία 

για να τις εκτιμήσει.   

Οι εκπρόσωποι των δημοτικών παρατάξεων έθεσαν ζητήματα όπως: Έχει αργήσει να ξεκινήσει και η 

διαδικασία και η λειτουργία της επιτροπής που ήταν διεκδίκηση των φορέων και υπάρχει έλλειμμα 

αξιοπιστίας του Δήμου. Πρέπει να προχωρήσει γρήγορα ο Δήμος για την εξεύρεση των σταθερών 

δομών που είναι απαραίτητες και που φυσικά πρέπει να πληρούν όλες τις προδιαγραφές και όχι μόνο 

με ενοικίαση. Δεν υπάρχει συνολικός σχεδιασμός από τον Δήμο. Φοβόμαστε καθυστερήσεις. Οι 

σταθερές δομές μπορούν να εξασφαλιστούν και με απαλλοτριώσεις.  

Στα υπάρχοντα ΠΡΟΚΑΤ υπάρχουν προβλήματα τα οποία πρέπει να λυθούν άμεσα. Η μεταφορά 

μικρών παιδικών σε μεγάλες αποστάσει με λεωφορεία θα έπρεπε να λυθεί από την επόμενη σχολική 

χρονιά. Τα παιδιά του 7ου νηπιαγωγείου είναι το πιο ακραίο παράδειγμα που μετακινούνται από την 

Κράτητος στο ΕΠΑΛ. Επίσης υπάρχουν προβλήματα λειτουργικότητας στις προσωρινές δομές που 

πρέπει να λυθούν. Όπως το θέμα του εξαερισμού των αιθουσών στη σταθερή δομή του ΕΠΑΛ και τα 

στέγαστρα στα ΠΡΟΚΑΤ. Βασικό θέμα όμως είναι να μην διολισθήσει χρονικά πάλι η διαδικασία. 

Σχετικά με τους παιδικούς σταθμούς, δεν υπάρχει συμφωνία να δοθούν παιδικοί σταθμοί για να 

γίνουν νηπιαγωγεία. Αντίθετα πρέπει να επιστραφεί και ο 2ος παιδικός. Οι πολλές πολυκατοικίες που 

χτίζονται δείχνουν ότι οι ανάγκες θα αυξηθούν. Η επιτροπή να έχει ένα σταθερό ρυθμό συνεδρίασης 

και να είμαστε πιο συγκεκριμένοι την επόμενη φορά. Η πρώτη στόχευση να είναι να έχουν κοντινή 

στέγαση και όχι μεταφορά σε τέτοια απόσταση τα παιδιά του 7ου Νηπιαγωγείου. Επόμενη συνεδρίαση 

να προσδιοριστεί τώρα.  

Από την Ένωση Γονέων, η εκπρόσωπος Μπεχλιβανίδη Τάνια είπε ότι : Είναι θετικό ότι γίνεται η 

επιτροπή αλλά έχουμε αργήσει. Να δούμε τις προτάσεις όλων των φορέων με την τεχνική υπηρεσία. 

Να επιστραφεί ο 2ος Παιδικός Σταθμός προοπτικά και να κατέβει το ηλικιακό όριο για τους 



παιδικούς. Το πρόβλημα εντοπίζεται σε δύο περιοχές. Λείπει νηπιαγωγείο από την περιοχή από την 

Εστία μέχρι την  Κράτητος πρέπει να βρεθεί άμεσα. Από το Φάρο μέχρι Μυτιληνέικα επίσης. Να τα 

δούμε άμεσα, από Σεπτέμβρη να έχουμε λύση ακόμα και με ενοικίαση. Δεν εγκαταλείπουμε την 

προοπτική της Δέγλερη. Να ξεκαθαριστεί το ιδιοκτησιακό καθεστώς για να φτιαχτεί εκεί σχολικό 

συγκρότημα. Δεν το ξεχνάμε σαν αίτημα και διεκδίκηση.  

Από τον Σύλλογο Εκπαιδευτικών η εκπρόσωπος Καραμπά Σοφία είπε: Θέλουμε ένα σχολείο στη 

Δέγλερη. Θέλουμε σταθερές δομές για όλα τα παιδιά. Θα πρέπει να κινηθεί γρήγορα ο Δήμος. Να 

λυθεί άμεσα το θέμα του νηπιαγωγείου κέντρου της Νέας Σμύρνης ακόμα και από Σεπτέμβρη. Τα 

ΠΡΟΚΑΤ θέλουν στέγαστρα. Το ΕΠΑΛ πρέπει να λυθεί το θέμα του εξαερισμού των αιθουσών. Οι 

εγγραφές είναι περίπου στις ίδιες με πέρσι. 770 είναι τα παιδιά φέτος, αλλά θα γίνουν και άλλες 

εγγραφές. Υπάρχουν νέες πολυκατοικίες και νέοι κάτοικοι και ο αριθμός μαθητών/τριων θα αυξηθεί. 

Βιαζόμαστε πολύ να φτιαχτούν οι σταθερές δομές και πρέπει να ξεκινήσουμε 

Υπήρξε δέσμευση ότι θα γίνει νέα συνεδρίαση στα μέσα Μαΐου.  

4ο Θέμα –συνεδρίαση Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας 

Αποφασίστηκε ομόφωνα ότι στη συζήτηση για την έγκριση του Οικονομικού Απολογισμού της ΕΣΕΠΕ 

η εκπρόσωπος του Συλλόγου θα ψηφίσει λευκό, με το σκεπτικό της διαμαρτυρίας για την ελλιπή 

χρηματοδότηση των αναγκών των σχολείων.  

5ο Θέμα: Εγγραφές  

Έχει γίνει αίτημα στη Δ΄ Διεύθυνση για να μας δοθεί ο ακριβής αριθμός εγγραφών στα νηπιαγωγεία. 

Η εικόνα που συγκεντρώσαμε για το σύνολο νηπίων/προνηπίων είναι 770.  

6ο Θέμα: Οικονομικά 

Έχει γίνει αίτημα για το Πιστοποιητικό μη προσβολής αρχαιρεσιών που ζητά η τράπεζα. Θα 

κατατεθεί άμεσα. Επίσης έχει γίνει συνεννόηση με τη λογίστρια για τη φορολογική δήλωση.  

Σε σχέση με τους δύο διωκόμενους συναδέλφους, αποφασίστηκε ομόφωνα ότι με την καταβολή από 

τη ΔΟΕ των 2/3 των εξόδων τους θα καταβληθεί από τον Σύλλογο το 1/3 των μέχρι τώρα εξόδων 

τους.  

Παρόντες/παρούσες: Καραμπά Σοφία, Μαντζαβράκου Ανθή, Στεφάνου Αχιλλέας, Κουρκούνη 

Φψτεινή, Διαμαντάρα Ανθία, Μπογιατζής Φίλιππος 


